

Title (en)
Fitting for a lock

Title (de)
Beschlag für ein Schloß

Title (fr)
Ferrure pour une serrure

Publication
EP 0819810 A2 19980121 (DE)

Application
EP 97103052 A 19970226

Priority
DE 29603652 U 19960228

Abstract (en)

The lock armature contains an inner rotating body (14) for connecting to a lock-operating organ (12) and which has a first coupling section (31) with an opening (27) plus an outer rotating body (18) for connecting a handle (19) and which has a second coupling section (33). On the side of the inner body is a coupling to lock the two sections together for authorised lock opening. The second coupling section can be inserted in rotatable fashion in the opening (27) and the coupling has a lever (48) moving in the radial direction to lock the two sections. The inner rotating body is a hollow shaft and the second rotating body is a shaft fitting inside it.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Beschlag für ein Schloß, der einen zum Anschluß an ein Schloßbetätigungsorgan (12) bestimmten, inneren Drehkörper (14) mit einem eine Aufnahmeöffnung aufweisenden, ersten Kupplungsabschnitt (31), einen zum Anschluß an eine Handhabe (19) bestimmten, äußeren Drehkörper (18) mit einem zweiten Kupplungsabschnitt (33) und eine auf der Seite des inneren Drehkörpers (14) angeordnete, schaltbare Kupplung zum drehfesten Verbinden der beiden Kupplungsabschnitte (31,33) beim Vorliegen einer Zugangsberechtigung enthält. Erfindungsgemäß ist der zweite Kupplungsabschnitt (33) drehbar in die Aufnahmeöffnung einführbar und die Kupplung mit einem radial beweglichen, zur direkten Verbindung der beiden Kupplungsabschnitte (31,33) bestimmten Kupplungshebel (48) versehen. <IMAGE>

IPC 1-7
E05B 13/00; E05B 59/00; E05B 47/00

IPC 8 full level
E05B 13/00 (2006.01); **E05B 47/00** (2006.01); **E05B 47/06** (2006.01); **E05B 59/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05B 47/0688 (2013.01); **E05B 47/0012** (2013.01); **E05B 2047/0031** (2013.01)

Cited by
EP1113130A1; WO2004088069A1; EP2060708A3; EP1004728A3; EP0978611A3; ES2189571A1; DE102004048467A1; DE102004048467B4; US8151609B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0819810 A2 19980121; EP 0819810 A3 19980225; EP 0819810 B1 20021016; AT E226273 T1 20021115; DE 29603652 U1 19970626;
DE 59708475 D1 20021121

DOCDB simple family (application)
EP 97103052 A 19970226; AT 97103052 T 19970226; DE 29603652 U 19960228; DE 59708475 T 19970226